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Abstract (en)
The arrangement has a rigid hull (12) with a deck (14), and a main float (22). An element (24) e.g. stretcher, adjacent to the main float takes multiple
positions on a periphery of the main float with the help of an angular adjustment unit (26). The adjustment unit has two adjustable supports (30)
constituted of a base (32) integrated to the deck, and of two telescopic cords (34-1, 34-2) permitting displacement in a rotational translation with
locking units (38) in an arrested position.

Abstract (fr)
L'objet de l'invention est un agencement d' un bateau pneumatique a coque rigide comprenant une coque (12) avec un plancher (14), un flotteur
(22) principal, caractérisé en ce qu'il consiste a adjoindre a ce flotteur (22) principal au moins un autre élément (24), apte a prendre plusieurs
positions P1, P2 ..., Pn sur la périphérie dudit flotteur (22) principal grace a des moyens (26) de réglage angulaire.
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